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INTERPELACJA 

. Dokonanie utwardzenia wejścia do Parku nad Odrą od strony ulicy Smolenia jak na 
załączonej fotografii . 

Obecnie miejsce to jest bardzo często uczęszczane przez osoby korzystające z parku. 

W skutek tak częstego użytkowania została tam wydeptana ścieżka o charakterze 
trwałym. 

Taki stan rzeczy jednak stanowi zagrożenie dla osób wchodzących i wychodzących 

z parku zwłaszcza w czasie opadów atmosferycznych lub po takich opadach. 
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